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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2019/20:899 Flygplatsöversynen

Flygresandet i Sverige går ned och då främst på de regionala flygplatserna utan 
statligt stöd. De regionala flygplatserna är en viktig kugge i det svenska 
näringslivet som binder samman vårt geografiskt stora land.

De flesta regionala flygplatser har destinationen Bromma flygplats som ett 
viktigt nav, och en nedläggning av Bromma flygplats skulle få konsekvenser 
för resten av Sverige.

Med anledning av utbyggnationen av Arlanda och en eventuell nedläggning av 
Bromma flygplats har det utlovats en flygplatsöversyn, som särskilt skulle titta 
på konsekvenserna för de regionala flygplatserna. Översynen skulle vara klar 
2018 men är ännu inte presenterad.

Min fråga till infrastrukturminister Tomas Eneroth är:

 

Avser ministern att presentera någon flygplatsöversyn under 2020?

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-02-06
Besvaras senast
2020-02-12 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


